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 PROTOKÓŁ Nr 11/2/2012 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty  

odbytego w dniu 25.04.2012r. 
 

 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz. 8.30. 
 

Posiedzenie  
 
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Paweł Gręda – Przewodniczący 
Komisji. 
 
 
Porządek obrad rozszerzono o projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich do 
Programu „Uczenie się przez całe Ŝycie” Leonarda da Vinci w ramach projektu 
„Wizyty Przygotowawcze”, nr ref:2012-1-PL1-LEO06-29060. 
 
 
Radni nie wnosili sprzeciwu. 
 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. 1Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
3. Informacja dot. utrzymania zimowego dróg na przełomie 2011/2012 roku. 
4. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Koneckiego 

z organizacjami pozarządowymi”. 
5. Sprawozdanie za 2011 rok z realizacji Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Powiecie Koneckim na lata 2011 – 2015. 
6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. 
7. Sprawozdanie z realizacji zadań statutowych Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie za 2011r. i ocena zasobów pomocy społecznej 
w powiecie Koneckim. 

8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 



 

2 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na 
lata 2012-2019, 

b) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2012r., 
c) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 

sprawowania trwałego zarządu nieruchomością połoŜoną 
w Stąporkowie, stanowiącą własność Powiatu Koneckiego, 

d) określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części, 
łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłoŜenia na raty 
lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy 
zastępczej, 

e) nadania statutu dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Końskich, 

f) przyjęcia „Powiatowego programu ochrony zdrowia psychicznego”, 
g) określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane według 

algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2012r.  

h) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Wielofunkcyjnej 
Placówki Pomocy Dziecku i Rodzinie w Stąporkowie, 

i) wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym 
aktywów trwałych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich. 

j) wyraŜenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich do Programu „Uczenie się 
przez całe Ŝycie” Leonarda da Vinci w ramach projektu „Wizyty 
Przygotowawcze”, nr ref:2012-1-PL1-LEO06-29060. 

9. Sprawy róŜne. 
 

Ad – 2. 
 
Informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu przedstawili kolejno 
pracownik Sanepidu Pani Anna Wojtasińska oraz Powiatowy Lekarz 
weterynarii Pan Tadeusz Kulkiewicz. 
 
Dyskusji nie prowadzono.    

 
Komisja przyjęła powyŜszą informację do akceptującej wiadomości. 

 

Ad - 3. 
 
Informację dot. utrzymania zimowego dróg na przełomie 2011/2012 roku 
przedstawił Dyrektor ZDP Pan Stanisław Mościński. 
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Radny Jarosław Lasota – zapytał ile kosztuje mb dywanika. 
 
Dyrektor ZDP Pan Stanisław Mościński – powiedział, Ŝe w zaleŜności od 
grubości i technologii – podkreślił, Ŝe średnio ok. 1.000zł za mb. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja przyjęła powyŜszą informację do wiadomości. 
 

Ad 4, 5, 6. 

• Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Koneckiego 
z organizacjami pozarządowymi”. 

• Sprawozdanie za 2011 rok z realizacji Programu Działań na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych w Powiecie Koneckim na lata 2011 – 2015. 

• Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. 
 

przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan 
Krzysztof Stachera.  

 

Dyskusji nie prowadzono.  
 
Komisja przyjęła przedstawione sprawozdania do akceptującej wiadomości. 

 

Ad – 8f , g j. 
 
Projekty uchwał w sprawie: 

 
• przyjęcia „Powiatowego programu ochrony zdrowia 

psychicznego”, 
• określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane według 

algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2012r.  

• wyraŜenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich do Programu „Uczenie się 
przez całe Ŝycie” Leonarda da Vinci w ramach projektu „Wizyty 
Przygotowawcze”, nr ref:2012-1-PL1-LEO06-29060 

przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Pan Krzysztof 
Stachera. 
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Radna Magdalena Prasał – zapytała, co z salą rehabilitacyjną w WTZ. 
 
Wicestarosta Andrzej Lenart – powiedział, Ŝe jest na ukończeniu. 
 
Członek Zarządu Renata Biegaj – zapytała jakie firmy ubiegają się o środki na 
utworzenie miejsc pracy dla osób niepełnosprawnych. 
Pan Krzysztof Stachera – powiedział, Ŝe Komisja Rewizyjna zapowiedziała 
kontrolę w tej sprawie. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały dot. przyjęcia 
„Powiatowego programu ochrony zdrowia psychicznego” 
jednogłośnie pozytywnie. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały dot. podziału 
środków PFRON jednogłośnie pozytywnie. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich do Programu „Uczenie się 
przez całe Ŝycie” Leonarda da Vinci w ramach projektu „Wizyty 
Przygotowawcze”, nr ref:2012-1-PL1-LEO06-29060 jednogłośnie 
pozytywnie. 
 
 
Ad – 7. 
 
Sprawozdanie z realizacji zadań statutowych Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie za 2011r. i ocena zasobów pomocy społecznej w powiecie Koneckim 
przedstawiła Dyrektor PCPR Pani Jadwiga śycka. 
 
Dyskusji nie prowadzono.  
 
Komisja przyjęła przedstawione sprawozdanie do akceptującej wiadomości. 
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Ad – 8d i e. 
 
Projekty uchwał w sprawie: 

• określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub części, 
łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłoŜenia na raty lub 
odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej 

• nadania statutu dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich 
przedstawiła Dyrektor PCPR Pani Jadwiga śycka. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie 
pozytywnie. 
 
 
Ad – 8i. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie 
bezprzetargowym aktywów trwałych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich 
przedstawił Dyrektor ZOZ Pan Jerzy Grodzki. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie. 
 
 

Ad – 8h. 
 
Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 
Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy Dziecku i Rodzinie w Stąporkowie 
przedstawiła Dyrektor WPPDiR Pani Monika Krawczyk. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie. 
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Ad - 8 c. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 
rocznych z tytułu sprawowania trwałego zarządu nieruchomością połoŜoną 
w Stąporkowie, stanowiącą własność Powiatu Koneckiego przedstawił 
Naczelnik Wydziału Administracyjno – Gospodarczego Pan Szymon Biały. 
 
Radna Magdalena Prasał – zapytała, czy opłata ta wpływa do gminy. 
 
Pan Szymon Biały – powiedział, Ŝe opłata za trwały Zarząd wpływa do 
powiatu. 
 

Innej dyskusji nie prowadzono. 

 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie. 
 
 
Ad 8 a, b. 
 
Projekty uchwał w sprawie:  

• zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 
2012-2019,  
oraz 

• zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2012r., 
 przedstawiła Skarbnik Pani Edyta DrąŜkiewicz.  
  
 
Dyskusji nie prowadzono.  
 

Komisja zaopiniowała omawiane projekty jednogłośnie pozytywnie. 
 
 

Spraw róŜnych nie było. 
 
Materiały dot. pkt. 2, 4., 5, 6, i 7 stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. Pozostałe przedstawione materiały stanowią integralną część 
protokołu Nr 12/3/2012 Komisji BudŜetu, Gospodarki i Rolnictwa z dnia 
24.04.2012r. 
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Na tym posiedzenie zakończono o godz. 10.15. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował      
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 
 
Monika Trojanowska      Paweł Gręda 
 
 
 
 Końskie, dnia 25.04.2012r. 
 


